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Zápis z 2. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 6. 2. 2024 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, K. Kožíšek 
omluveni:  M. Doktor 
 
 
1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 
 

Závěry z jednání STK – předseda STK Z. Krpata podal výboru informace a výstupy z jednání STK, které 
proběhlo 5. 2. v Praze na Strahově. Hlavními body jednání komise byly: proces dokončení termínové listiny 
domácích i mezinárodních soutěží 2024, výběr pořadatelů MČR 5km, MČR-M a ČP benjamínků, příprava I.NZ 
RDS + I. ČP mládeže (vytrvalost) Račice, spolupráce STK s komisí rozhodčích, aktualizace pravidel a 
soutěžních směrnice SRK ČSK pro sezonu 2024. 
 

□ 
 

Ú – 1/1/24 je plněn: Příprava domácí termínové listiny 2024 – výběr pořadatelů hlavních závodů pořádaných 
mimo NOC Račice - do výběrového řízení na pořádání MČR 5km se přihlásilo několik zájemců, STK po 
projednání doporučila výboru uspořádat MČR 5km v nové lokalitě písníku v Hrádku u Pardubic. Pořadatelem 
závodu bude Prosport Sezemice ve spolupráci s ČSK. Jedná se o novou lokalitu s možnou perspektivou 
kvalitního závodiště na krátkých tratích. Cílem je motivovat vlastníka zařízení k dalšímu přizpůsobení 
podmínek pro kanoistické závody. Návrh STK uspořádat MČR 5km v Hrádku u Pardubic a vyzkoušet novou 
lokalitu výbor po diskusi schválil. 
Na pořádání MČR-M se do výběrového řízení nikdo nepřihlásil. STK navrhla přednostně oslovit klub ve 
Frýdku-Místku, který se ucházel o pořádání MČR. Výběr pořadatele bude konzultován s T. Ježkem, 
reprezentačním trenérem maratonců.  
V návaznosti na schválené termíny hlavních domácích soutěží 2024 pokračuje sestavování termínové listiny 
domácích soutěží 2024 výběrem pořadatelů a termínů závodů ČP benjamínků a dalších regionálních soutěží. 
Finální verze by měla být hotová do konce února 2024. Kompletní termínová listina bude zaslána výboru ke 
schválení per-rollam a následně bude zveřejněna na webu kanoe.cz 
                                                                                            

□ 
 

Mezinárodní termínová listina ICF a ECA - Z. Krpata informoval, že do mezinárodní termínové listiny byl 
přidán termín Akademického MS v portugalském Montemor-o-Velho (21. - 24.8.). 
                                                                                        

□ 
 

Ú – 2/1/24 je splněn: ČP benjamínků 2024 – Na základě výzvy a projeveného zájmu klubů o pořádání závodů 
Českého poháru benjamínků v r. 2024 STK navrhla pořadatele jednotlivých závodů. Zohledněno bylo zejména  
termínové a regionální rozložení soutěží - Novoveský přespolák (6.4.), Brněnský dvoukilák (14.4.), Memoriál 
K. Popela, Praha (1.5.), VC Chomutova (5.5.), Pastviny (11.5.), Nymburská 500 (25.5.), Moravský pohár 
Kojetín (8.6.), Černožice (9.6.), Přerovská 200 (15.6.), Sedlecká 500 (29.6.). Výbor návrh STK po projednání 
schválil. 
Výsledky výběrového řízení budou všem uchazečům o pořádání závodu oznámeny. Vybraným pořadatelům 
závodů ČP benjamínků budou zaslány podmínky a informace k uspořádání závodu. Pořadatelé obdrží od SRK 
ČSK finanční podporu, která se bude odvíjet od úrovně technického zajištění závodu (pevný start, dráhy…).  
Podmínka startu na MČR Račice zůstává stejná jako v loňském roce, a to účast alespoň na 4 závodech ČP 
benjamínků.                                                                                   Ú: 1/2/24 – Z. Krpata, J. Adam 
                                                                                                       T: 4. 3. 2024 
 
 

□ 
 

Ú – 3/1/24 je splněn: ČP mládeže a MČR oddílů 2023 – Vyhlášení vítězů ČP mládeže za rok 2023 proběhlo 
tradičně v rámci testů RDJ v Nymburce 20.1. 2024. Vítězové ČP 2023 byli oceněni formou dárkového 
voucheru na pořízení sportovního vybavení. 
                                                                                                       

□ 
 

Komise rozhodčích – Z. Krpata projednal s předsedkyní komise M. Dognerovou návrh nominace vrchních 
rozhodčích (VR) a jejich zástupců (ZVR) pro hlavní domácí soutěže v roce 2024. Byly vyjasněny další 
záležitosti spojené s nominacemi rozhodčích, kompetencemi VR při výběru týmu rozhodčích, a s účastí 
rozhodčích na hlavních domácích soutěžích. Výboru byl předložen návrh nominací VR a ZVR ke schválení. 
Výbor po projednání návrh schválil. 
STK dále předložila výboru návrh doporučených počtů rozhodčích k řízení hlavních domácích soutěží v sezoně 
2024, a to závodů v Račicích (ČP max. 18, MČR max. 20), MČR-M (max. 10), pro MČR 5 km bude upřesněno 
dle lokality.  
Návrh korekcí finančního ocenění práce rozhodčích pro r. 2024 včetně kilometrovného projednal Z. Krpata 
s předsedkyní KR M. Dognerovou. Výbor návrh s doporučenými počty rozhodčích na hlavních domácích 
soutěžích a návrh forma a výše ocenění práce rozhodčích v sezoně 2024 schválil. 
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□ 
 

Ú – 4/1/24 je plněn: Pravidla a směrnice 2024 – předseda STK Z. Krpata připravil návrh aktualizovaných 
pravidel a soutěžních směrnic pro rok 2024, které projednala STK na své schůzi 5.2. a je předkládán výboru 
k projednání. STK zdůvodnila a navrhuje zvýšení startovného na hlavních domácích soutěžích, a to 
v mládežnických kategoriích o 10,- Kč na 30,- Kč benjamínci/žáci, 40,- Kč dorostenci/junioři, v kategorii 
seniorů na 100,- Kč/start, kategorie veteránů zůstává zachovaná 100,- Kč/start. V pravidlech SRK ČSK pro rok 
2024 budou upřesněny a doformulovány pravomoci reprezentačního trenéra při nominačních jízdách. Finální 
návrh po zapracování připomínek bude předložen výboru ke schválení na březnové schůzi.    
                                                                                    

□ 
 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata podal výboru informaci o pokračujícím procesu propojení registrační 
databáze ČSK s přihlašovacím modulem SRK ČSK na hlavní domácí soutěže, kde by propojení mělo být 
hotové a funkční do konce února, následně proběhne zátěžový test. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 
 

Ú – 4/10/23 trvá: Informace z Mezinárodní kanoistické federace (ICF) – J. Boháč připomněl předsedovi STK, 
reprezentačnímu trenérovi a trenérům RSC, že termín podání případných návrhů ze strany ČSK na úpravy 
soutěžních pravidel ICF je 1. 3. 2024.                                            
 

□ 
 

Ú – 5/1/24 trvá: Rozpočet STK – Předseda STK připraví předběžný návrhu rozpočtu STK na rok 2024 a 
předloží návrh na příští schůzi výboru. Vzhledem k neznalosti výše rozpočtu ČSK pro rok 2024 bylo 
projednávání všech dílčích rozpočtů přesunuto na březnovou schůzi. 
 

□ 
 

Bodování do žebříčků – STK projednala pravidla pro započítávání bodů pro zařazování závodníků do SpS a 
navrhla zvýšení počtu účastí na ČP benjamínků ze 4 na 5 za celou sezonu. Návrh projedná RSCM, následně 
Výbor SRK ČSK. 
 

□ 
 

Součinnost s NOC VS Račice pro 2025 – STK po konzultaci s vedoucím trenérem RD P. Hottmarem připraví 
návrhy předběžných termínů hlavních domácích soutěží pro sezonu 2025 tak, aby předseda STK Z. Krpata 
mohl v předstihu objednat termíny v Račicích, s cílem vyloučení termínových kolizí s veslaři. Dále výbor 
projednal a po předběžné konzultaci s ECA schválil termíny mezinárodních soutěží, přidělených ČSK v roce 
2025. ME seniorů 2025 se uskuteční 19. - 22. 6. 2025 a Závod olympijských nadějí 11. - 14. 9. 2025. Sekretariát 
oznámí a objedná termíny na NOC a zároveň je oznámí ECA a ICF. 
                                                                                                       Ú:  2/2/24 – J. Adam 
                                                                                                       T:  4. 3. 2024 
Ceny za poskytované služby pro období 2023-2026 v souvislosti s pořádáním domácích závodů v NOC, vzešlé 
z výběrového řízení, zůstávají v platnosti. Smlouva s dodavatelem (NOC VS Račice) byla uzavřena na 4 roky. 
 

 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 
 

Ú – 6/1/24 je splněn: Financování SCM, SpS a TOP 10 - vedoucí trenér SCM P. Hottmar rozeslal detašovaným 
pracovištím SCM a SpS informaci o zařazení sportovců do SCM, o výši přidělených finančních prostředků a 
o administrativních povinnostech, vzorových podkladů. Smlouvy s detašovanými pracovišti jsou postupně 
uzavírány, některá již začala s čerpáním přidělených finančních prostředků. 
 

□ 
 

Školení trenérů B. třídy – P. Hottmar podal informaci o proběhlé speciální části školení trenérů třídy B,  která 
se uskutečnila v termínech 13.- 14. 1. a 3.- 4. 2. v SC Nymburk. Informoval, že školení z části moderoval Ing. 
Jakub Zavřel, který se postupně zapojuje do agendy vzdělávání trenérů a podílí se na oblasti přípravy metodiky 
sportovní přípravy SRK ČSK. Výbor poděkoval P. Hottmarovi za přípravu a organizaci školení a ocenil 
zapojení předních expertů rychlostní kanoistiky do odborných přednášek pro účastníky trenérských školení a 
seminářů.  
 

     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    
□ 
 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenér resortního sportovního centra Dukla P. Náprstek spolu s trenérem RD P. 
Hottmarem podali aktuální informace z právě probíhajících i připravovaných tréninkových kempů jednotlivých 
tréninkových skupin reprezentantů, které běží podle schválených plánů.  
                                                                                        

□ 
 

Ú – 7/1/24 je plněn: Finanční podpora činnosti ASC a VSC z rozpočtu SRK ČSK – Vedoucí trenér VSC 
Victoria T. Ježek zpracoval a zaslal výboru předběžné požadavky na finanční výpomoc z rozpočtu SRK ČSK 
v roce 2024, vedoucí trenér Dukly P. Náprstek připraví požadavek ASC Dukla do příští schůze výboru.   
 

□ 
 

Příprava plánu mediální podpory RD 2024 – P. Hottmar informoval o nastavení mediální podpory 
reprezentačních družstev sekce, které bude v letošní sezoně zajišťovat Petra Ivánková a Lucie Šloufová. Rozvrh 
sezony a mediální pokrytí akcí včetně personálního zajištění je již naplánován a domluven. Rozsah a forma 
předjednaných přenosů a záznamů závodů na ČT Sport bude upřesněna po jejich nacenění. 
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□ 
 

Ú – 8/1/24 je splněn: Realizační tým reprezentačního družstva a odměňování resortních trenérů – P. Hottmar 
připravil návrh realizačního týmu reprezentačního družstva pro rok 2024. Ocenění práce trenérů rezortních 
center pro reprezentační družstva projednal J. Boháč s vedoucími trenéry ASC a VSC P. Náprstkem a T. Ježkem. 
Výbor návrh realizačního týmu RDS včetně ocenění schválil. Sekretariát zajistí rozeslání podepsaných smluv 
trenérům.                                                                                       Ú:  3/2/24 – J. Adam 
                                                                                                       T:  4. 3. 2024 

□ 
 

Účast RD na mezinárodních soutěžích – P. Hottmar informoval o průběžných rezervacích pobytů a dopravy na 
mezinárodní soutěže 2024, na které již byly uhrazeny pořadatelem požadované zálohové platby. Výbor vzal 
informace na vědomí s tím, že potřebné prostředky k úhradám záloh má sekce díky rezervám k dispozici. 
 

□ Testy RDS – P. Hottmar informoval o probíhajících testech RDS. Kompletní výsledky testů běhu byly zaslány 
členům výboru. Po kompletaci výsledků testů v plavání a silových testů reprezentační trenér rozešle celkovou 
tabulku s přehledem individuálních vývojů výkonů členům RDS a jejich trenérům. Vzato výborem na vědomí. 
 

□ 
 

Smlouva s reprezentanty 2024 – P. Hottmar informoval o průběžném podepisování smluv reprezentanty na 
sezónu 2024. Podepisování smluv pomáhají zajišťovat vedoucí trenéři RSC. 
 

□ 
 

OH Paříž 2024 - P. Hottmar informoval výbor o organizačních přípravách pobytu českého týmu v Paříži, 
zajišťovaného v součinnosti s M. Doktorem a ČOV. Dále informoval o probíhajícím focení širšího 
reprezentačního družstva dle tzv. „long listu“ pro potřeby akreditace. Focení zajišťuje ČOV. 
 

□ 
 

Výroba elastických dresů – P. Hottmar specifikoval potřebu objednávky výroby elastických dresů pro OH Paříž 
a zároveň doplnění skladových zásob jednotlivých velikostí elastických dresů pro potřeby jednotlivých 
reprezentačních družstev. Po dodání specifických požadavků ČOV a ICF pro velikost, podobu a umístění loga 
Českého olympijského týmu a státních symbolů sekretariát zajistí jejich objednání u partnerské společnosti 
Alpine pro.                                                                                    Ú:  4/2/24 – J. Adam 
                                                                                                       T:  4. 3. 2024 

□ 
 

Příprava I. NZ RDS – P. Hottmar informoval o zpracování a zaslání návrhu disciplín a programu I. NZ RDS 
trenérům RSC k připomínkám. 

□ 
 

Ú – 9/1/24 je splněn: Rozpočet RDS – vedoucího trenér RDS P. Hottmar připravil provizorní návrh rozpočtu 
RDS pro sezonu 2024. Rozpočet bude projednán a upřesněn, až bude známa výše dotace NSA v oblasti podpory 
státní reprezentace ČR pro rok 2024. 
 

  RDJ 
 

 

□ 
 

Plánované akce pro členy RDJ – P. Hottmar a K. Kožíšek zhodnotili proběhlé výcvikové tábory v Krkonoších 
(VT Žalý) a informovali výbor o přípravách jarního VT v italské Peschieře v termínu 9. 3. – 22. 3. 2024, jehož 
organizačním zajištěním byl reprezentačním trenérem pověřen V. Stejskal. Vzato výborem na vědomí. 
 

□ 
 

Obecné testy RDJ - P. Hottmar podal výboru informaci z proběhlého tradičního testování členů RDJ, které se 
uskutečnilo 20. 1. 2024 v SC Nymburk. Výsledky testování jsou zveřejněny na webu. Výborem vzata informace 
vědomí.  
 

□ 
 

Ú – 10/1/24 je splněn: Realizační tým – P. Hottmar připravil návrh realizačního týmu reprezentačního družstva 
juniorů pro rok 2024. Výbor předložený návrh schválil. Sekretariát zajistí administraci smluv s členy 
realizačního týmu.                                                                         Ú:  5/2/24 – J. Adam 
                                                                                                       T:  4. 3. 2024 

□ 
 

Ú – 11/1/24 je splněn: Rozpočet RDJ – vedoucího trenér RDJ P. Hottmar připravil provizorní návrh rozpočtu 
RDJ pro sezonu  2024. Rozpočet bude projednán a upřesněn, až bude známa výše dotace NSA v oblasti podpory 
státní reprezentace ČR na rok 2024.                                                                         
 

□ 
 

Sportovní příprava kanoistek - trenér kanoistek K. Kožíšek zhodnotil přípravu kanoistek od podzimu do současné 
doby, informoval o součinnosti při tréninku sportovkyň, o výsledcích testování, a představil plán přípravy 
kanoistek v jarních měsících a rámcový plán na celý rok 2024. Zodpověděl dotazy členů výboru. Informace byla 
vzata na vědomí. 
 

RDM  
□ 
 

Ú – 12/1/24 je splněn: Rozpočet RDM – vedoucí trenér RDM T. Ježek připravil návrh rozpočtu RDM pro 
sezonu  2024. Rozpočet je sestaven včetně dosud nepotvrzeného konání SP-M v Sarasotě (USA). Rozpočet bude 
projednán a upřesněn, až bude známa výše dotace NSA v oblasti podpory státní reprezentace ČR na rok 2024. 
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            4.   Různé 
 

□ 
 

Ú – 7/10/23 je plněn: Majetky ČSK – P. Bednář podal informaci o zpoždění přípravy nájemní smlouvy a 
převzetí předmětu nájmu novým nájemcem kempu na Slapech - Skalici, kde se vypořádávají připomínky k 
předávací dokumentaci a k nájemní smlouvě připravované advokátní kanceláří. Nový nájemce je připraven 
dokumentaci podepsat co nejdříve. Bývalý nájemce již předal předmět nájmu ČSK, o předání byl sepsán 
předávací protokol. 
                                                                                              

□ 
 

Ú – 13/1/24 trvá: Rozpočet sekce 2024 – po předložení dílčích rozpočtů jednotlivých středisek sekretariát 
připraví návrh rámcového rozpočtu sekce pro rok 2024. Rozpočet bude dopracován po vydání rozhodnutí NSA 
o přidělení dotace pro ČSK a po rozhodnutí Předsednictva ČSK o rozdělení dotace v rámci svazu. 
                                                                                                           

□ 
 

Informace o dotacích NSA – J. Adam podal informace o zpracování žádosti ČSK o dotaci NSA na základě 
vypsané dotační výzvy „Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2024“. Zmínil extrémní 
administrativní náročnost administrace dotace pro svazy a problémy s funkčností Rejstříku sportovců NSA, 
kvůli kterým byl opakovaně prodloužen termín vyplnění svazových dat v rejstříku. Žádost ČSK o dotaci byla 
podána včas v původním termínu.  
Současně informoval o průběhu zpracování a termínu podání vyúčtování státní dotace pro ČSK za rok 2023 a 
vypořádání se státním rozpočtem (15. 2.), a také o předpokládaném hospodářském výsledku sekce, který 
koresponduje s odhady prezentovanými na VH sekce. Vzato na vědomí. 
 

□ Movité investice – rozvoj materiálně-technické základny sportovních svazů 2023 – podána informace o 
zpracovaném a odeslaném vyúčtování investiční státní dotace NSA, poskytnuté v ČSK roce 2023 (termín 
15.2.2024). 
 

□ Ú – 8/9/23 trvá: OH festival 2024 Most – ČSK potvrdil zájem na účasti na Olympijském festivalu 2024 v Mostě, 
kde bude prezentovat své disciplíny. Naše sekce osloví kluby, zda a za jakých podmínek budou mít zájem 
prezentovat rychlostní kanoistiku na festivalu ČOV. 
 

□ Nájmy Povodí za pozemky užívané sportovními kluby – J. Boháč podal informaci o stále pokračujícím jednání 
s Ministerstvem zemědělství, zřizovatelem státních podniků Povodí, o neúměrně vysokých cenách nájmů 
státních pozemků spravovaných Povodími, užívanými sportovními kluby. ČSK dodal argumentaci a navrhl 
zvýšit pro sportovní spolky současné slevy z cenových výměrů MF ČR pro stanovení nájmů užívaných pozemků 
a plovoucích zařízení. Čeká se na reakci MZe. 
 

□ ME Račice 2025 – J. Boháč zopakoval proces potvrzování termínu akce (návrh ČSK 12.-15.6. a 19.-22.6., 
preference ECA 19.-22.6.). a informoval, že předseda organizačního výboru MR P. Šebesta již jedná o 
rezervacích služeb a dodávek, které je nutné zajistit s předstihem (např. čerpání vody pro zvýšení hladiny), 
sestavuje organizační tým a připravuje dokumentaci pro jednání s příslušnými správními orgány.   
 

□ 
 
 
 

Nábory v členských klubech – J. Boháč připomněl členům výboru podání připomínek a námětů, vzešlých 
z diskuse na VH sekce, k případným úpravám jednotlivých součástí náborové kampaně „Pojď pádlovat“ pro 
jarní využití ze strany klubů. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je 4. 3. 2024 
 

 


